
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 9/2025 w dniu 26 maja 2025 roku 

 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,15 zakończono o godz. 17,15 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Zbyszko Sygierycz 
Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Łucja Wicher                              
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     nieobecna 

5. Krzysztof Konowalski                                            
 

obecny 

6. Jerzy Springer  
 

obecny 

      7. Anna Twardowska      
 

                         obecna 

     8. Izabela Dembska                          obecna 

      9. Grzegorz Bałdyga                          obecny 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 

 
1. Natalia Pałczyńska  

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Powiatu 
2. Radosław Kubisz – Sekretarz Powiatu 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
1.1. Powitanie. 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

1.3. Opiniowanie  materiałów na XIII sesje RPW. 

1.4. Przyjęcie protokołu nr 8/2025 z ostatniego posiedzenia komisji. 

1.5. Zakończenie posiedzenia. 

 
Porządek posiedzenia Przewodniczący podał pod głosowanie – przyjęty został 
jednogłośnie ( 8 głosów – za). 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

  Nie wniesiono na ostatnim posiedzeniu komisji 
 

3.SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

ad.1.1. Przewodniczący Komisji rozpoczynając posiedzenie przywitał wszystkich 

uczestników  posiedzenia. 

ad.1.2. Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, który został 

przyjęty jednomyślnie. 

ad.1.3. Omówienie materiałów sesyjnych rozpoczęła Pani Ewa Szczepaniak – 

Skarbnik Powiatu ,przedstawiając zmiany w uchwale budżetowej na 2025 rok 

oraz zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-2040. 

Przewodniczący podziękował Pani Skarbnik i poprosił Pana Radosława 

Kubisza - Sekretarza Powiatu o omówienie stanu i określenie potrzeb cyfryzacji 

jednostek powiatowych, przedłożenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego oraz projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Wągrowieckiego. 

Przewodniczący podziękował Sekretarzowi Powiatu za omówienie wszystkich 

materiałów. Zainteresowanie radnej  Barbary Zegartowskiej wzbudził temat 

udzielenia poręczenia dla ZOZ w Wągrowcu na kredyt ponad 4 mln. zł. aby 

uzyskać  środki unijne na KPO w celu wybudowania i wyposażenia oraz remont 

obiektów przez  ZOZ Wągrowiec w terminie 1 roku a niedotrzymanie terminu 

grozi utratą finansowania z KPO.  Radna Anna Twardowska zapytała o 

konieczność dofinansowania  budowy parkingu przy KPP w Wągrowcu, jeśli 

Powiat ma wiele innych pilnych potrzeb np. remont dróg. Wyjaśnień udzielił 

Wicestarosta Jerzy Springer jednak obie radne nie wydawały się przekonane do 

słuszności takich decyzji. Omawiane zmiany Przewodniczący poddał łącznie pod 

głosowanie - zostały przyjęte (5 głosów- za, 3 głosy – wstrzymujące się). 

ad.1.4. Członkowie komisji zapoznali się z protokołem nr 8/2025 z poprzedniego 

posiedzenia komisji, który został przyjęty jednogłośnie ( 8 głosów – za). 
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ad.1.5. Przewodniczący komisji podziękował wszystkim członkom komisji za 

udział i zakończył posiedzenie. 

 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1   Zapytania   - brak 
4.2   Opinie         - brak  
4.3   Stanowiska - brak 
4.4  Wnioski       - brak 
 

 
 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodniczący  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
         /Barbara Zegartowska /                                    / Zbyszko Sygierycz/ 

 


